
Bespreekpunten GroenLinks collegebrieven kastanjebomen en second-opinion 
Copijn 
 
GroenLinks wil kap van bomen als gevolg van ziekten voorkomen door op tijd in te 
grijpen. Eerder dit jaar stelden we over de essterfte al schriftelijke vragen. Het college 
stelde dat er binnen de gemeente Groningen op dit moment vier boomziekten zijn: 
kastanjeziekte, massaria, iepenziekte en essterfte. Ook is de eikenprocessierups binnen 
onze gemeentegrenzen in 2011 voor het eerst gesignaleerd; in een gebied beheerd 
door Natuurmonumenten. 
 

Kastanjebomen worden drie keer per jaar gecontroleerd op gebreken en waar 
nodig worden aanvullende beheermaatregelen uitgevoerd. Is dit voldoende? Moet 
dit worden geïntensiveerd? 
Hoe verloopt de samenwerking met omringende gemeenten en organisaties als 
Natuurmonumenten en Stichting Iepenwacht?  
In hoeverre is de gemeente Groningen voorbereid op en toegerust voor de 
bestrijding van de diverse boomziekten? In antwoord op onze vragen gaf het 
college aan dat middelen hiervoor binnen de begroting kunnen worden gevonden. 
Hoe is dat nu? 
Worden bomen die door ziekte worden gekapt ook allemaal gecompenseerd? 
Worden op de plekken waar bomen dermate zijn aangetast dat kap noodzakelijk 
is, dezelfde boomsoorten geplaatst? Wordt er ook wel eens nagedacht over een 
alternatieve boomsoort? 
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